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Abstract (en)
[origin: US4790152A] A fabric draw-off arrangement for flat knitting machines has a driven fabric draw-off member consisting of a plurality of roller
elements and pressure rollers of a fabric pressure member associated with the roller elements which are mounted on a common rocker shaft and
are adjustably and resiliently pressable against the respective roller element. In order during knitting to achieve automatically adjustable reproducibly
uniform knitting draw-off, the pressure rollers are together pivotable by motor means into variable end positions and are pivotable from these
positions and the pressure force of each pressure roller is individually adjustable by motor means.

Abstract (de)
Eine Warenabzugseinrichtung an Flachstrickmaschinen weist eine angetriebene, aus mehreren Walzenelementen bestehende Warenabzugswalze
(2) und den Walzenelementen zugeordnete Andruckrollen (3) einer Warenandruckwalze auf, die auf einer gemeinsamen Schwenkwelle (5) sitzen
und einstellbar federnd gegen das jeweilige Walzenelement drückbar sind. Um beim Stricken einen automatisch einstellbaren, reproduzierbar
gleichmäßigen Gestrickabzug zu erhalten, sind die Andruckrollen (3) motorisch gemeinsam in variable Endstellungen einschwenkbar und aus diesen
ausschwenkbar sowie die Anpreßkraft jeder Andruckrolle (3) einzeln motorisch verstellbar.
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